
 

 

Friskis&Svettis Visby 

Referat från styrelsemöte 2018-04-15 

 

Närvarande: 

Charlotta Broström, Patrik Pettersson, Eva Westeman, Elisabeth Österdahl, 

Marie Martelleur, Hans Dahlquist, Leif Thomsson och adjungerad Frida 

Engström tf Verksamhetschef 

 

Styrelsen gick igenom föregående protokoll. 

Eftersom det är tre nya ledamöter i styrelsen så gjordes en presentation av var 

och en. 

 

Ett förslag på spelregler inom styrelsen presenterades och antogs. 

 

Ordförande gick igenom årshjulet för styrelsearbetet, därefter hade man en 

genomgång och fastställande av verksamhetsplaner. Det beslutades att på 

majmötet diskutera/skapa aktiviteter för måluppfyllelse av 

verksamhetsplanerna. 

 

Presentation och genomgång av fastställd marknadsföringsplan. 

En ekonomisk genomgång gjordes och ekonomin följer budget. 

 

Årsmötet flöt på bra, verksamhetschefen beslutades svara för att 

årsmöteshandlingar finns tillgängliga för medlemmarna. 

 

Rapport från verksamhetsledaren där de nya bokningsreglerna gicks igenom 

och hur de kommunicerats ut till medlemmar.  

Medlemsantalet är något högre än samma datum föregående år. 

 

Avstämning av GDPR-läget, vi är i fas.  

 

Följande obligatoriskpunkter beslutades finnas med på kommande möten: 

Mötets öppnande och val av justerare 

Föregående protokoll 

Årshjulet 

Genomgång av verksamhetsplanerna 

Ekonomisk rapport 

Rapport från verksamhetsledaren 

Övrigt 
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